
Anna Chrapek-Budacz     Mikołów, 23.06.2020 r. 

Radna Rady Miejskiej Mikołowa 

   

      Burmistrz Miasta Mikołowa 

 

 

Z A P Y T A N I A   I  S U G E S T I E 

       w związku z kanalizacją na oś. Mickiewicza oraz zalaniami na terenie Mikołowa  

       w dniu 17 i 18 czerwca 2020 r.: 

 

1. Na jakim etapie jest realizacja zapowiedzianego przez ZGL (w odpowiedzi na moją 

interpelację z dn. 25.02.2020 r.) monitoringu i rozwiązania problemu zarządzania siecią 

kanalizacji na oś. Mickiewicza? 

2. Zastanawiający jest fakt i proszę o odpowiedź na pytanie: dlaczego zalewane są również 

bloki niedawno termomodernizowane z wykonanymi izolacjami od gruntu? 

Pytania zadaję w związku z zalaniami piwnic bloków i części mieszkalnych na oś. Mickiewicza 

oraz przy ul. Żwirki i Wigury. Przykładem zgłaszanym przez mieszkańców są 

termomodernizowane bloki nr 5 i blok nr 12, w którym zalany był również półparter 

mieszkalny, gdzie straż pożarna odpompowała z sieci gruz, kartony i liście, natomiast w bloku 

nr 16 również zalewało dach.  

W związku z tym, sugestia o dokonywanie przeglądu i udrażniania rur kanalizacyjnych 

systematycznie, corocznie np. po okresie jesiennym z uwagi na zalegające liście, oraz  po 

termomodernizacji budynków  z powodu gruzu, prawdopodobnie budowlanego. 

Natomiast w przypadku całego miasta liczne głosy mieszkańców podpowiadają konieczność 

profilaktycznego monitoringu miejskiej sieci kanalizacyjnej, kratek ściekowych, kanalizacji 

deszczowej, rowów melioracyjnych; ze szczególnym uwzględnieniem miejsc, gdzie zaistniały 

większe zalania w czerwcu 2020 r. 

 

      Anna Chrapek-Budacz 


